
  
Schriftelijke vragen VVD Leusden, Stoutenburg en Achterveld  
aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Leusden  
  
 
Leusden, 2 mei 2023,  
  
Geacht college,  
  
De VVD-fractie heeft in de uitwisseling van 1 december 2022 vragen gesteld over de 
robuustheid van het commerciële programma van de Octopus. Deze vragen zijn gesteld vanuit 
de zorg dat de constant hoger wordende subsidie die de gemeente Leusden verstrekt aan de 
Octopus – een ‘bodemlozeputconstructie’ dreigt te worden.  
 
Tijdens de uitwisseling is ter tafel gekomen dat het commerciële programma (lees: het 
aantrekken van klanten en het verhogen van de transactiewaarde per klant) optimaal moet 
zijn om de benodigde subsidie zo laag mogelijk te houden.  
 
In de uitwisseling heeft wethouder Vos een toezegging gedaan om de raad op kwartaalbasis 
inzicht te geven in dit commerciële programma om zich zodoende een beeld te kunnen 
vormen bij de activiteiten die de SRO ontplooid heeft om de subsidie zo laag mogelijk te 
houden.  
  
Daar kwartaal 1 van 2023 reeds is verstreken hebben wij de volgende vragen: 

1. Wanneer komt de wethouder met de inzichten van kwartaal 1? 
2. Wat zijn de commerciële activiteiten geweest en wat zijn de resultaten en eventuele 

nieuwe inzichten op het gebied van activatie? 
3. Welke activiteiten staan op het programma in het tweede kwartaal en wat zijn de 

verwachte resultaten daarvan? 
  
Wij zien uw antwoorden graag tegemoet.  
  
Namens VVD Leusden, Stoutenburg en Achterveld,  
Met vriendelijke groet,  
  
Anna-Christina Gräfin von der Schulenburg 
 

Voorbereid door Frans Jansen, fractievertegenwoordiger 


